
Protokół nr 6 - 2023/2024  

z zebrania Rady Rodziców przy Zespole Szkoła Podstawowa i Przedszkole w Biskupicach im. 
Bolesława Chrobrego, ul. Szkolna 2, 62-007 Biskupice 

z dnia 31.01.2024 r. 

 

Przebieg zebrania: 

1. Na zebraniu obecnych było 11 członków Rady Rodziców (zgodnie z załączoną listą 
obecności) oraz Pani Dyrektor Adelina Prylińska. 

2. Pani Dyrektor przedstawiła podsumowanie pierwszego semestru oraz kilka spraw 
organizacyjnych dotyczących używania telefonów w szkole oraz zmiany w 
regulaminie dowozów w szkole. Po feriach ma obowiązywać zakaz używania 
telefonów i innych urządzeń, z regułami uczniowie zostali zapoznani, 
nieprzestrzeganie zasad ma skutkować ukaraniem w formie -5 pkt z zachowania.  W 
regulaminie dowozów sprecyzowano za co odpowiada nauczyciel, tzn. dzieci do 
autobusu wprowadza nauczyciel świetlicy.  

3. Jeśli chodzi o oceny- na całą szkołe jest jedna ocena ndst, 32 uczniów klas 4-8 ma 
średnią ocen pomiędzy 5,00 a 6,00. Dodatkowo na chwilę obecną mamy dwóch 
kandydatów  do nagrody burmistrza.  

4. Co do spraw finansowych, dzięki oszczędnością, które udało się osiągnąć zakupiono: 

- 2 tablice multimedialne, 2 monitory, 4 laptopy, 30 myszek dla klas 1-3, podpisano 
umowę na malowanie 3 sal lekcyjnych i 1 pomieszczenia dodatkowego ( w czasie 
ferii), wymieniono stoły na stołówce, kupiono 100 krzeseł składanych do auli, 20 
krzeseł dostawianych oraz 10 składanych do łącznika, 30 krzeseł konferencyjnych, 
zakupiono nowe meble do Sali nr 2, w Sali nr 3 wymieniono krzesła. Dodatkowo na 
wiosnę będzie doposażony plac zabaw oraz powstanie boisko dla najmłodszych na 
placu zabaw – bramki i ścianki. Skwer dla klas 4-8 dostaje 10 nowych ławek, a ławki z 
tego skweru zostaną przeniesione dla najmłodszych. Doposażono kuchnię szkolną w 
piec, lodówkę, nową zastawę, szafkę.  

Wszelkie uroczystości, wycieczki odbywają się wg wcześniejszego planu. W 
najbliższym czasie odbędzie się dyskoteka karnawałowa dla klas 4-8, tłusty czwartek 
oraz dni otwarte w szkole.  

5. Zgodnie z rozporządzeniem burmistrza 28.02. rusza nowa rekrutacja do zerówki oraz  
do pierwszych klas.  

6. Wpłynęła również do RR prośba o dofinansowanie Dyktanda Rodzinnego, które 
odbyło nie ostatnio w szkole oraz prośba o dofinansowanie na drzwi otwarte.  

7. Z obserwacji P.Dyrektor wynika, że łącznik cieszy się dużą popularnością wśród dzieci 
i młodzieży szkolnej.  

8. Problemem wśród dzieci jest w ostatnim czasie nie noszenie kluczyków do szafek.  

9. Na pytanie rodziców czy jest szansa na zajęcia dodatkowe w ferie dla dzieci- P. 
Dyrektor odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości. Co do zajęć dodatkowych w 



szkole- P. Dyrektor wyjaśniła, że każda klasa ma przypisane w planie już dodatkowe 
zajęcia- kreatywne, informatyczne, język angielski w zależności od klasy. Jedynie klasa 
7 nie ma zajęć dodatkowych ze względu na przepełniony lekcjami plan lekcji. 

10. W marcu i kwietniu odbędą się kolejne testy próbne dla klas ósmych.  

11. Rodzice poruszyli również kwestię bezpiecznej drogi do szkoły – brak pasów łączących 
drogę rowerową na ulicy Głównej, wyrażono chęć aktywnego udziału w rozwiązaniu 
tego problemu.  

12. Ponadto Rada Rodziców przegłosowała jednogłośnie dofinansowanie do baliku klas 1-
3 w kwocie 100 zł, dofinansowanie dyktanda.  

13. Dodatkowo, aby usprawnić pracę Rady Rodziców przegłosowano wniosek 
przewodniczącego Waldemara Mellera, aby prośby nauczycieli o dofinansowania do 
kwoty 300 zł podejmował przez głosowanie online Zarzęd, a na spotkaniach RR 
będzie się z tego rozliczał- 11 osób za.  

14. Rada Rodziców ustaliła, że festyn rodzinny odbędzie się 08.06.2024r. organizowany  
przez Radę Rodziców na terenie szkoły, lecz z informacji od P. Dyrektor -bez 
aktywnego udziału pracowników szkoły. Propozycją Rady Rodziców jest urządzenie 
pikniku w formie sportowej.   

 

 

Przewodniczący Rady Rodziców                                      Sekretarz Rady Rodziców 

Waldemar Meller                                                               Magdalena Wojciechowska 


